
 

Årsmötesprotokoll Lekebergs IF 2019-03-10 
Plats: Vretalund, Lekebergs IF föreningslokal 

 
1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
Dennis Karlberg, Anna Borglund, Gunnel Torége, Nils-Olof Gunnarsson, Erik Lannhard, Camilla 
Jarleskog, Tommy Ohlsson, Bengt Torége, Robert Kniström, Katarina Berisson, Marianne Andersson, 
Ingela Åqvist, Linda Torége, Vanja Arvidsson, Tomas Hedgren, Glen Jarleskog 
 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Tommy Ohlsson utses till årsmötets ordförande samt Gunnel Torége till årsmötets sekreterare. 
 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
Tomas Hedgren och Dennis Karlberg. 
 
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
Ja, mötets utlyst via nyhet Lekebergs IF hemsida, i januari, via mail till medlemmar samt  24/2- 2019 
under föreningsnytt i Nerikes Allehanda samt via sociala medier. 
 
5. Fastställande av föredragningslista. 
Dagordningen fastställs. Som information tydliggörs att all årsmötesdokumentation finns att läsa 
digitalt via QR kod alternativt begära som pappersdokumentation. 
 
6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 
För första gången på många år har Lekebergs IF ett flicklag i föreningen, det är glädjande.  
 
    b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 
Ordförande berättar att det varit ett bra år med en stark kassa bland annat genom bidrag. Föreningen 
har under året startat renovering av omklädningsrum och flytt av kiosk. 
 
Fråga ställs kring spökpromenadpengar, Ordförande berättar; överskott och övertagande av 
spökmaterial från de som startade upp den aktiviteten som sedan föreningen tog över.  Syftet är att 
det skall komma till nytta för barn- och ungdomar i bygden. Spökpromenader är en aktivitet som har 
gett mycket ekonomiskt bidrag. Det som krävs är 30 frivilliga och man får in cirka 15 000 kr.  
 
7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets/räkenskapsåret. 
Ett lätt arbete i år, bra ordning och reda! 
 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
Årsmötet ger ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
9. Fastställande av medlemsavgifter. 
Familjemedlemskap: Ingen ändring från 2019 
Senior: ingen ändring 
Pensionär: Räknas från 65 års ålder. 200 kr/år 
junior: Ingen ändring 
 
 
10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 
verksamhets/räkenskapsåret. Ordförande har ordet, berättar om en ökad växande av budget. Finns 
kommande år bra sätt att möjliggöra rationalisering av det ekonomiska arbetet bl.a. genom nytt 
IT-stöd. Arbeta för att styrelsen mer blir en grupp som fattar beslut med önskan om att delegera ut till 
arbetsgrupper så flera kan dela på aktiviteter och arbeten som behöver göras. 

 



 

Öka föreningskänslan genom att oavsett vilken grupp eller ålder man tillhör kan man göra något för 
föreningen.  
Öka föreningskänslan med en ny profil, ny logga visas för årsmötet, där finns även sponsorer 
representerade på loggan. Årsmötet ställer några frågor kring budget 2019 där styrelsen svarar. 
Justering kommer att göras av styrelsen för att beräkna budget för 2019 som årsmötet anser inte 
stämmer. 
 
11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
     a) Förändring av stadgar, se bifogat förslag. 
Årsmötet biföll förslag. 
 
12. Val av ordförande plus sex övriga styrelseledamöter. 
     a) föreningens ordförande för en tid av 1 år;  
Camilla Jarleskog 
     b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år; 
Dennis Karlberg, Robert Kniström, Sophie Dahl Gediz och Alexander Karlsson  
Fyllnadsval för 1år; Linda Torége 
     c) suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av 1 år; 
Gunnel Torége 
     d) 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett 1 år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta; 
Ann-Charlotte Larsson och vice Lena Lundberg 
     e) 4 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en skall utses till ordförande. 
Valberedning:  
Ordförande, Maria Domargård 
Erik Lannhard 
Marianne Andersson 
 
Förslag kommer upp att en från varje sektion kan vara delaktig för arbete i valberedningen.  
Årsmötet är enigt om att alla medlemmar får hjälpas åt att stötta valberedningen. 
 
Övrig fråga 
Hedersmedlem på livstid utses Bengt Torége. 
Bengt berättar under fikat om Hidinge IF och Lekebergs IF. 
 
Gunnel Torége 
Sekreterare 
 
 
Tommy Ohlsson  
Ordförande  
 
 
Tomas Hedgren 
Justerare 
 
 
Dennis Karlberg 
Justerare 

 


